



寵物車廂深層清潔服務

Pet-Carrying Cabin Intensive Cleaning Service

蒸氣清潔車廂

Steam Cleaning Cabin

以熱蒸氣深層清潔車廂，有效地清除污垢、灰塵、細菌和病菌，清潔車廂同時照顧客人及寵物的安全。

Deep cleaning the cabin with hot steam effectively remove dirt, dust, bacteria and germs, cleaning the cabin with consideration of human and pets safety.

臭氧除味及消毒

Ozone Deodorization & Sanitation

臭氧具有強力氧化及殺菌能力，能迅速達致殺菌、去霉、除異味、分解化學物質等功能，令車廂空氣清新潔淨，為最天然有效的淨化方式。

With strong oxidizing and sterilizing capabilities, ozone performs sterilization, mold removal, deodorisation, and chemical substances decomposition effectively, making the cabin air fresh and clean. It is the most natural and effective way of purification.

深層車廂吸塵及清除動物毛髮

Intensive Vacuum Cleaning & Pets Fur Removal

針對接載寵物，強力車廂除塵，清除塵埃及動物毛髮，保持車廂潔淨亮麗。

With consideration of frequent pets carrying needs, strong vacuuming removes dust and pets fur, keeping the cabin clean and tidy.



服務套票 SERVICE PACKAGE

單次服務
Single Service

\$2,100

3 次套票
Times Package

\$5,670

有效期：購買日起計 6 個月
Valid for 6 months from date of purchase

原價：~~\$6,300~~

-10%

6 次套票
Times Package

\$10,710

額外附送 | 1x 免費更換冷氣風隔
Complimentary Service | Free Air-Conditioner Filter Replacement

原價：~~\$12,600~~

-15%

有效期：購買日起計 12 個月
Valid for 12 months from date of purchase

12 次套票
Times Package

\$20,160

額外附送 | 2x 免費更換冷氣風隔
Complimentary Service | Free Air-Conditioner Filter Replacement

原價：~~\$25,200~~

-20%

有效期：購買日起計 24 個月
Valid for 24 months from date of purchase

選購項目：拆除全車座椅深度清潔車廂
Optional Item: Removal of seats for cabin deep-dive cleaning

附加價錢 (每次)
Additional Charge (Each time)

5 座位或以下雙門 / 四門房車、揭背車、跑車
5 seats or below, 2-door / 4-door, sedan, hatchback, coupe

+\$4,000

SUV、6 座位或以上私家車、MPV
SUV, 6 seats or above passenger cars, MPV

+\$6,000

條款及細則 Terms & Conditions

- 相關服務只適用於一般私家車
The service only applicable on passenger cars
- 套票逾期無效，不設退款及延期
Neither refund, nor extension after package expired
- 服務期內的免費更換冷氣風隔服務，有效期限與服務計劃相同，並須由大昌行汽車服務中心安裝
The validity of the Air Conditioner Filter Service will be identical to the validity of the service package and must be installed in Dah Chong Hong Motor Service Centre.
- 如有任何爭議，大昌貿易行汽車服務中心有限公司保留最終決定權
In case of any dispute, Dah Chong Hong (Motor Service Centre) Ltd. reserves the rights of final decision

大昌貿易行汽車服務中心 Dah Chong Hong Motor Service Centre:

九龍灣 Kowloon Bay · 葵涌 Kwai Chung · 元朗 Yuen Long · 鴨洲 Ap Lei Chau · 鯽魚涌 Quarry Bay

預約/查詢 Reservation/Enquiry :

2216 8138